
 

Sabeu que... és un full lingüístic  
  de periodicitat mensual elaborat  
    pel CNL  de l’Àrea de Reus dins  
     el Pla de normalització lingüística  
       del Grup SAGESSA. 
 
          Podeu enviar els vostres                     
            suggeriments i les vostres  
              consultes a cnlas@tinet.org 

 

Hem d’escriure amb e els mots 
tàlem, hipotàlem, epitàlem, 
metatàlem i subtàlem. Les 
paraules derivades, però, 
s’escriuen amb a: talàmic, 
talamectomia, talamencèfal... 
 
Si patiu una opacitat total o 
parcial del cristal·lí és que teniu 
cataractes. 
 
Les sigles s’escriuen amb lletra 
majúscula, sense punts i no 
tenen plural: l’HUSJ, la XHUP, el 
DNI, les TAC, els CAP, l’UVI,  
l’ICS... N’hi ha, però, que han 
esdevingut noms comuns i, per 
tant, s’escriuen amb minúscula i 
poden tenir derivats i plurals: la 
sida, el làser, els dius, el radar...  
 
Hi ha diverses substàncies 
gelatinoses que reben el nom de 
gelea, com, per exemple, la 
gelea reial. 
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